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PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET 
2017-08-28 
  

Tid: 18:00 

  

Plats: Munktellsområdet 

  

Närvarande:  
 

Per Lundquist 

Fredrik Lindblad 

Joel Edving 

Tommy Jonsson 

Peter Ekström 

Daniel Lindström 

 

 

1 MÖTETS ÖPPNANDE 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

2 VAL AV JUSTERINGSMAN 

Till justeringsman valdes Fredrik Lindblad. 

  

3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Föregående styrelsemötesprotokoll från det konstituerade mötet i samband med 

årsmötet 2017-06-08 godkändes och lades till handlingarna. 

  

4 RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST 

- Ekonomi 
I slutet av veckan har vi ett möte med kassören för en genomgång 

 

  

5 BESLUT OCH PROJEKT 

Budget 2017 
Inget nytt att rapportera då kassören inte var med på mötet. 

 
Arkiv till sekreterare 
Behöver komma in så att vi kan komma åt gamla dokument/arkiv. 

För att på så sätt arkivera och dokumentera vår historia 

 

Styrelsen beslutade att bli medlem i Arkiv sörmland och för att lösa arkiveringen på 

ett bra sätt för framtiden. 
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Justering och arkivering av originalprotokoll och korrenspondens 
Skall arkiveras på samma sätt som beskrivs ovan 

 

Bokningskalendern 
Hanteras av styrelsen i samskyttet så att Samskyttet har koll på all uthyrning som 

sker i Munktell. 

 

Planering av möte med kommun 
Finns behov av att träffa Albers för att bland annat stämma av det ryktet som går om 

eventuell förändring av uthyrningen av Munktell. 

 

Skjutbaneinstruktioner 
Avvaktar beslut om förändrade skjuttider. 

 

Nya skjuttider 
Skall ansöka om förändrade skjuttider hos miljöförvaltningen. 

 
Planering av nya projekt 
Skogsvallen ska fyllas upp mitt på banan för att förändra den så att den ska breddas 

och göras om helt. Så att det blir en U formad vall så att den kan användas till olika 

skytteformer. 

 

Till vänster om hagelbanan så kan man också fyllas upp så att den också kan 

breddas. 

 

Finns också önskemål om att få belysning på samtliga banor. Finns 4 

belysningstolpar för att få K-Vallen så att man kan skjuta även kvällstid på den 

mörka årstiden. 

 

Projektgrupp för bana H 
Avvaktar avtal med Skanska, skall inte vara skjutförbud då maskiner är där och 

jobbar andra tider så är det ok att skjuta på den gamla delen av vallen. 

 
I avtalet med Skanska så ingår tippning och att dra ut det tippade och upplägg och 

av vallen . 

 
Projektgrupp för bana K 
Styrelsen beslutade att låta Smedjan bygga plan på K-vallen för att på sätt få dit ett 

”bullerplank”  på lämpligt sätt. 

 

Munktellarenan 
Lennart Ekström kallar till ett möte med de klubbar som är aktiva i Munktell på 

samma sätt som vi gjort tidigare för Hugelsta. 
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6 ÖVRIGT 

I de nya fönster som satts upp/in på paviljongen i Hugelsta saknas 

mörkläggningsgardiner/persienner.  

 

Bokningsmöte 

Joel skickar till samtliga föreningar om bokningsönskemål 2018 under september 

och eventuella önskemål skall vara inskickade till bokning@samskyttet innan 

oktober månads utgång och vid behov så har vi eventuellt ett bokningsmöte för att 

reda ut eventuella krockar. 

 

Galler vid kiosken 

Där kommer Peter E ordna så att nyckel till dem finns inne på kiosken. 

 

Plasta in papper med länk till bokningskalendern så att vi hänvisar till nätet så att alla 

vet var man kan se när alla banor är bokad / lediga. 

 

Eventuella behov av reparationer på Hugelsta kan var och en i styrelsen kontakta 

Peter Fröjdfeldt för att beställa jobb som behöver göras. 

  

7 NÄSTA MÖTE 

12 oktober klockan 18:00 i jaktskyttepaviljongen. 

 

 

  

8 MÖTETS AVSLUTANDE 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

  

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 
 

 

 

Joel Edving   Fredrik Lindblad 

 

 

Ordförande 
 
 
 
Per Lundqvist 


